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معصومه )س( که بارگاه نورانی شان محل دائمی نزول 

فرشتگان بر زمین و دروازه بهشت است.
»دنیای هوادار« ولادت حضرت معصومه )س( و روز دختر 

را بر دختران عزیز سرزمینمان تبریک می گوید.
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سیاسی است
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ظريف:  الحمدلله من تلويزيون
 نگاه نمی کنم

وزیر امور خارجه درباره نمایش راهکار دور زدن تحریم نفت در 
سریال گاندو گفت: حتماً این کار در جهت منافع ملی نیست 
و وزیر نفت نیز این اقدام را خلاف منافع ملی می داند و البته 

بحمدلله من تلویزیون نگاه نمی کنم.
محمدجواد ظریف وزیر امور خارجه کشورمان در حاشیه 
جلسه هیئت دولت در جمع خبرنگاران گفت: برای عدم 
رعایت ۳.۶۷ در غنی سازی اورانیوم تصمیم گرفته ایم اما 
اینکه غنی سازی مان در چه سطحی باشد بر اساس نیاز و 

ضرورت های کشور است.
وی در خصوص اجرای اینستکس نیز گفت: طرف اروپایی 
اعلام کرده که تراکنش های اینستکس در حال اجراست ولی 
باید از بخش خصوصی سوال کرد که در چه سطحی مبادلات 

انجام می شود.
وزیر امور خارجه درباره نمایش راهکار دور زدن تحریم نفت در 
سریال گاندو گفت: حتماً این کار در جهت منافع ملی نیست 
و وزیر نفت نیز این اقدام را خلاف منافع ملی می داند و البته 

بحمدلله من تلویزیون نگاه نمی کنم.
وی با بیان اینکه در نشست برجام ۳ کشور متعهد شدند 
۱۱ تعهد را اجرایی کنند، گفت: فروش نفت، بازگشت پول 
نفت، سرمایه گذاری در حمل و نقل و کشتیرانی از جمله 

این تعهدات بود.
ظریف ادامه داد: اروپایی ها متعهد هستند که این ۱۱ مورد 
را اجرایی کنند و در هیچیک از این تعهدات، اینستکس یا 

سازوکار مالی وجود ندارد.
وزیر امور خارجه کشورمان، اینستکس را مقدمه اجرای ۱۱ 
تعهد خواند و گفت: این ۱۱ تعهد در چارچوب ماده ۳ ضمیمه 
۲ برجام نوشته شده اما اقدامات فعلی اروپایی ها در این زمینه 

کافی نیست.
وی تأکید کرد: تا زمانی که اروپا به برجام متعهد باشد ما هم 
متعهد خواهیم بود و در هر سطحی که اروپا برجام را اجرا کند، 

ما نیز اجرا می کنیم.
ظریف در واکنش به اظهارات دادستان کل کشور مبنی بر 
اینکه اینستکس فرزند معلول برجام است، گفت: معلول یا 
غیرمعلول، ما از اروپایی ها می خواهیم تعهدات خود را انجام 

دهند. تعهدات اروپایی ها بیش از این است.
وزیر امور خارجه کشورمان در خصوص اظهارات ترامپ نیز 
گفت: آمریکا باید نقض برجام و تروریسم اقتصادی علیه ۸۲ 

میلیون ایرانی را متوقف کند.

گفت:  البرز  در  دولت  عالی  نماینده 
در شرایط کنونی مجموعه البرز در 
ایجاد  و  حواشی  از  پرهیز  راستای 
موجبات آرامش مردم همت کرده و 
در سالی که نظام سلطه اختلال در 
معیشت مردم را نشانه گرفته، بدنبال 

تقویت بسترهای رفاه مردم است.
به گزارش »دنیای هوادا« به نقل از 
اداره کل روابط عمومی و امور بین 
در  البرز، شهبازی  استانداری  الملل 
کل  رییس  معارفه  و  تکریم  مراسم 
دادگستری البرز که روز چهارشنبه 
با حضور معاون اول قوه قضائیه در 
تحقیقات  مرکز  اجتماعات  سالن 
کشاورزی بذر و نهال کرج برگزار شد، 
افزود:  البرز،  کلی  شرایط  تشریح  با 
البرز، استانی متراکم و پرجمعیت با 
فرصت های فراوانی است که وجود 
جمعیت باسواد و نظام مند از سراسر 
ایران اسلامی از اهم این ظرفیت ها 

است.
مدیران  و  مسئولان  داد:  ادامه  وی 
استان در حوزه های مختلف، متحد 
و منسجم در حال فعالیت هستند و 
در  اتحادی که  و  افزایی  همین هم 
بسیار  بسترسازی  ایجاد شده،  البرز 
خوبی برای حضور سرمایه گذاران و 
رونق اقتصادی را فراهم کرده و البرز 
جزو ۳ استان برتر کشور در جذب 

سرمایه گذاران خارجی است.
و  هزار   ۳ از  بیش  گفت:  شهبازی 
در  صنعتی  و  تولیدی  واحد   ۵۰۰
البرز مستقر هستند که حدود ۱۵۰ 
واحد، برند ملی محسوب می شوند 
ولی جای بسی خرسندی دارد که با 
زمینه سازی مناسب در سایه اتحاد و 
هم افزایی مجموعه استان در شرایط 
را  تنش  کمترین  کنونی،  حساس 

در حوزه های کارگری و کارفرمایی 
داشته ایم.

وی افزود: اتحاد و انسجام حاکم در 
البرز را بر اساس منویات و تاکیدات 
مقام معظم رهبری از سطوح کشوری 
و مقامات عالی نظام، الگو گرفته ایم.

استاندار البرز با بیان اینکه بخش قابل 
استان  آرامش  و  امنیت  از  توجهی 
قضایی  مرهون تلاش های دستگاه 
البرز است، اضافه کرد: دستگاه قضا 
و  اشتغال  ظرفیت  افزایش  برای 
مشارکت اقتصادی و رونق تولید در 
کنار مسئولان اجرایی استان بوده و 
این همت والا را ارج می نهیم امید 
است این روند تداوم و استمرار داشته 

باشد.
اکنون  اینکه  به  اشاره  با  وی 
متجاهرین و متجاوزین به امنیت و 
و  امن  نقطه  البرز  در  مردم  آرامش 
انتظار می رود  ندارند، گفت:  آرامی 
رییس کل جدید دادگستری نیز به 
عنوان نماینده دستگاه قضا در البرز 
همچنان در این مسیر توفیق داشته 

باشد.

نظیر  کم  های  فرصت  به  شهبازی 
اشاره  مختلف  های  بخش  در  البرز 
از  هستیم  درصدد  افزود:  و  کرد 
در  استان  گردشگری  های  فرصت 
جهت تحقق شعار سال مبنی بر رونق 
بسترهای  ایجاد  همچنین  و  تولید 

اشتغال بهره برداری مطلوب کنیم.
وی عنوان کرد: مدل تقسیم بودجه 
البرز را با تبعیت از مدل ملی تهیه 
اصلی  اولویت  و  ایم  کرده  تدوین  و 
ما محرومیت زدایی از مناطق کمتر 

برخوردار استان است.
برای  اکنون  گفت:  البرز  استاندار 
تسهیل در تردد مردم و بهبود روند 
ترابری از محورهای مواصلاتی البرز 
که محل عبور ۱۲ تا ۱۴ استان کشور 
است، با جدیت توسعه راه ها و تسریع 
در تکمیل پروژه های این بخش را 

دنبال می کنیم.
وی افزود: در شرایط کنونی مجموعه 
البرز در راستای پرهیز از حواشی و 
همت  مردم  آرامش  موجبات  ایجاد 
سلطه  نظام  که  سالی  در  و  کرده 
نشانه  را  مردم  معیشت  در  اختلال 

گرفته، بدنبال تقویت بسترهای رفاه 
مردم است.

البرز استانی  با بیان اینکه  شهبازی 
داروی  تولید  بزرگ  قطب  و  مولد 
کشور است، خاطر نشان کرد: امید 
این  قضا  دستگاه  همراهی  با  است 
رونق  برای  البرز  در  نشاط  و  شور 

تولید و ایجاد و اشتغال تداوم یابد.
وی گفت: امید است انتظارات نظام 
به نحو مطلوب  البرز  را در  و دولت 
برآورده کنیم همچنین به طور قطع 
دستگاه قضا را برای صیانت از حقوق 
شهروندی کمک می کنیم تا قانون 

گریزان احساس امنیت نکنند.
کل  رییس  از  افزود:  البرز  استاندار 
منشا  که  البرز  دادگستری  پیشین 
مدیران  بین  در  وحدت  و  مودت 
است  امید  و  قدردانم  بودند  استان 
این روند با رییس کل جدید استمرار 

داشته باشد.
وی در پایان از پشیبانی های نماینده 
راستای  در  استان  در  فقیه  ولی 
تحکیم و تقویت اتحاد و انسجام در 

البرز قدردانی کرد.

استاندار البرز: 

متجاوزین و متجاهرین در البرز نقطه امنی ندارند

معاون اول قوه قضاییه با بیان اینکه 
مشکلات  این  از  رفت  برون  راه 
تحریم های  با  مقابله  و  اقتصادی 
مقاومتی  اقتصاد  تحقق  دشمنان 
رهبری  معظم  مقام  گفت:  است 
مقاومتی  اقتصاد  ترویج  بر  بارها 
تاکید  داخلی  تولد  از  حمایت  و 
کرده اند؛ سرلوحه قرار دادن بیانات 

حوزه  در  رهبری  معظم  مقام 
و  به خداوند  باید  یعنی  اقتصادی 
داشته هایمان تکیه کنیم تا اقتصاد 
مقابل  در  ایستادگی  رمز  که  را 

دشمنان است را رونق بخشیم.
هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
والمسلمین  حجت الاسلام 
غلامحسین اژه ای در مراسم معرفی 

رئیس کل جدید دادگستری البرز 
که امروز چهارشنبه ۱۲ تیرماه در 
کرج برگزار شد با اشاره به سالروز 
هدف قرار داد هواپیمای مسافربری 
امروز  گفت:  آمریکا  توسط  ایران 
یادآور شهادت ۲99 هموطن عزیز 
آمریکاست،  دست  به  ما  گرامی 
سالگرد روزی که آمریکای جنایتکار 
به یک هواپیمای مسافربری شلیک 
کرد و تعداد زیادی از هموطنان ما 
را به شهادت رساند، این جنایتکاران 
افخار کرده و حتی  اقدام خود  به 

مدال هم به فرمانده ناو دادند.
 ۴۰ طی  آمریکا  داد:  ادامه  اژه ای 
سال گذشته در مقابل نظام اسلامی 
ایستاده و این ایستادگی تقابل اراده 
است،  اراده ظالم  مقابل  مومن در 
آمریکا طی ۴۰ سال گذشته بعد از 
اقدمات نظامی متعدد وقتی نتیجه 
نگرفت و شکست خورد معیشت 
از  تا  است  گرفته  نشانه  را  مردم 

طریق فشار اقتصادی اراده مردم را 
ضعیف و مردم را از نظام و حکومت 

اسلامی ناامید کند.
اما دشمنان  کرد:  وی خاطرنشان 
به ویژه آمریکا باید بدانند که هیچ 
وقت نقشه های خود را نمی  توانند 
مردم  این  چون  کنند  عملیاتی 
تربیت شده مکتب علوی هستند 
و با این اقدامات از نظام و انقلاب 

اسلامی ناامید نمی شوند.
داد:  ادامه  قضاییه  قوه  اول  معاون 
راهبرد  از  تنها  نه  امروز  آمریکا 
جدیدش شکست خورده است بلکه 
احساس می کند اگر روزی ۳۰۰ تن 
از هموطنان ما را شهید کرده و ما 
حتی نتوانستیم یک اقدام متقابل 
جایی  به  ایران  امروز  دهیم  انجام 
رسیده که توانسته پهپاد آمریکا را 
با آن همه تجهیزات نشانه بگیرد و 
سریعاً تهدید دشمن را خنثی کند.

وی افزود: امروز جمهوری اسلامی 

دارد  قوی  بازدارندگی  قدرت  یک 
و این قدرت را با مذاکره به دست 
نیاورده بلکه با ایمان، استقامت و 
روحیه انقلابی به دست آورده است.
وی در ادامه با بیان اینکه راه برون 
اقتصادی  مشکلات  این  از  رفت 
دشمنان  تحریم های  با  مقابله  و 
تحقق اقتصاد مقاومتی است گفت: 
مقام معظم رهبری بارها بر ترویج 
اقتصاد مقاومتی و حمایت از تولید 
داخلی تاکید کرده اند؛سرلوحه قرار 
دادن بیانات مقام معظم رهبری در 
حوزه اقتصادی یعنی باید به خداوند 
و داشته هایمان تکیه کنیم تا اقتصاد 
مقابل  در  ایستادگی  رمز  که  را 

دشمنان است را رونق بخشیم.
اژه ای تصریح کرد: برای تحقق این 
هدف امروز قوه قضاییه با تمام توان 
از سرمایه گذاری صحیح و فعالیت 
اقتصادی حمایت می کند تا اقتصاد 
کشور رونق پیدا کند، البته عده ای 

در این مسیر به خاطر منفعت دنیا 
دشمن  دل  کردن  شاد  جهت  در 
گام بر می دارند، از کسی که در این 
ارز ۴۲۰۰  با  را  اولیه  مواد  شرایط 
تولید  به  دست  اما  می کند  وارد 
نمی زند، جنس را احتکار می کند، 
از جایگاه اجتماعی و دولتی خود 
سواستفاده می کند نمی توان چشم 
پوشی کرد، قوه قضاییه با این افراد 
سخت مبارزه می کند، البته در کنار 
این مبارزه از فعالان اقتصادی که در 
مسیر درست گام بر می دارند نیز 

حمایت می کند.
رونق  برای  گفت:  پایان  در  وی 
اقتصادی و پیشرفت نظام اسلامی 
اعتماد  و  انقلابی  روحیه  با  باید 
گام  مسیر  در  الهی  وعده های  به 
برداریم و از عملکرد دشمن ناامید 
نشویم و بدانیم وعده الهی پیروزی 
نتیجه  به  همیشه  باطل  بر  حق 

رسید است.

معاون اول قوه قصائیه: 

راه برون رفت از مشکلات اقتصادی و مقابله با تحریم های دشمنان، تحقق اقتصاد مقاومتی است

سوژه روز
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اولویت ساماندهی موتورسيکلت ها 
از نگاه شهردار تهران

شهردار تهران با اشاره به اولویت حفظ جان انسان ها برای 
در  موتورسیکلت ها  نقش ساماندهی  از  مدیریت شهری، 

پایتخت در ارتقای کیفیت زندگی شهروندان خبر داد.

پیروز  شهرنوشت،  از  نقل  به  هوادار  دنیای  گزارش  به 
استفاده  اینکه  به  نسبت  امیدواری  ابراز  حناچی ضمن 
از دوچرخه به همت شهروندان در تهران افزایش یابد، 
افزود: در موضوع حمل و نقل پاک، سند کم نداریم و 
از  دوچرخه  سهم   ۱۴۰۴ سال  تا  باید  سند  براساس 
سفرهای درون شهری را به یک و نیم درصد برسانیم. 
این در حالی است که در حال حاضر، این میزان بسیار 
کمتر از یک درصد است. وی با بیان اینکه باید در این 
دوران اولویت ها و اهداف خود را تعریف کرده و براساس 
آن منابع را تخصیص دهیم، اضافه کرد: اهمیت اول ما 
جان انسان ها است؛ واقعیت این است که ما در تهران از 
پدیده موتورسیکلت ها رنج می بریم، موضوعی که کمتر به 

آن توجه شده است.
شهردار تهران ادامه داد: ۱۰ درصد از آلودگی هوای تهران 
نفر در  به دلیل وجود موتورسیکلت است، سالانه ۷۰۰ 
تهران جان خود را در تصادفات از دست می دهند که نیمی 
از آنها موتورسوار هستند و بخش زیادی نیز براثر برخورد با 
موتور سیکلت ها فوت می کنند. این آمار تکان دهنده است 
چراکه معمولا کسانی که از موتورسیکلت استفاده می کنند 
از هیچ قاعده ای پیروی نمی کنند. وی گفت: باید فضای 
اجتماعی سنگینی علیه این ناهنجاری شکل بگیرد چراکه 
برخی هیچ قاعده ای را رعایت نمی کنند و لزومی ندارد شهر 

قاعده آنها را بپذیرد.
میلیونی   ۳ جمعیت  ساماندهی  اینکه  بیان  با  حناچی 
آمار  استناد  به  گفت:  است،  دشوار  موتورسیکلت سوارها 
وزارت بهداشت سالانه ۵۷ هزار نفر در تهران فوت می کنند 
و در روزهایی که هوا آلوده تر است آمار مرگ و میر به صورت 
روزانه معنادار می شود. این آمارها نشان می دهد آلودگی هوا 
ارتباط مستقیمی با میزان مرگ و میر دارد. وی تصریح 
کرد: ۴ هزار و ۵۷۳ نفر در سال 9۴ بر اثر ذرات معلق 
ایست قلبی کردند، همچنین براساس آمار وزارت بهداشت 
۳/ 9 درصد مردم تهران دیابت دارند که نیمی از آنها از 
این بیماری خود بی اطلاع هستند. از هر پنج تهرانی هم 
یک نفر فشار خون دارد و شیوع پرفشاری در این شهر 
۱9 درصد است. شهردار تهران از برنامه ریزی برای انعقاد 
قرارداد ساخت خودروی برقی و دوچرخه باتری دار در آینده 

نزدیک خبرداد.
حناچی با بیان اینکه نتیجه تصمیمات ما در گذشته افراد 
را به سمت استفاده از خودروی شخصی سوق داده است، 
عنوان کرد: ما نمی توانیم شعار هوای پاک بدهیم، اما خیابان 
بسازیم. از آنجا که سال هاست شهر در اختیار خودروها قرار 
دارد، کار سختی پیش رو داریم، اما آن را انجام می دهیم. 
شهردار تهران ادامه داد: ایجاد مسیر امن برای دوچرخه لازم 
است، اما زمانی که مسوولان با دوچرخه تردد می کنند، تازه 

متوجه می شوند که مسیرها تا چه اندازه امن است.

تجربه

نسترن کیوان پور
Nastaran.keyvanpour

@gmail.com

اول: دیدنِ عکس های جالب و قشنگی 
که  در محیطِ مجازی دست به دست 
موضوع  به  شد  سبب  می چرخید 
علاقه مند شوم؛ کودکان. ماجرا از این 
قرار است که شرکتی آلمانی از روی 
نقاشی های کودکان برایشان عروسک 
می سازد. به نقاشی هایشان انگار جان 
می دهد و آن قدر تصاویری که آن ها 
از ذهنشان روی کاغذ می آورند، بامزه 
و جالب است که عروسک های بسیار 
زیبایی از آن ها آفریده می شود. بچه ها 
شرکت  به  را  نظرشان  موردِ  نقاشی 
سفارش  را  عروسک  و  می فرستند 
روز  سه  از  پس  شرکت  می دهند. 
عروسک را همراه با نقاشی برایشان 
بسیار  تصویر  این  می کند.  ارسال 
که  تصاویری  به  نسبت  اما  زیباست 
هر روز در مواجهه با کودکان می بینیم 
بسیار آرمانی است. کدام یک از ما با 
کودکان به  نرمی رفتار می کنیم و به 
زندگیِ  می کنیم؟  توجه  نیازهایشان 
شتابزده ی امروزی سبب شده، مادران 
که  شوند  زاده  شتابزده  پدرانی  و 
روحیاتِ کودکان را فدای تأمینِ مادی 
آنان  از  را  توجه  و  می کنند  زندگی 
جوانی  پدرانِ  و  جوان  مادرانِ  دریغ. 
بازی  که حوصله ی  دیده ایم  بارها  را 
کردن و گوش دادن به صحبت های 
فرزندانِ کوچکشان را ندارند. زندگی و 
مشکلاتِ موجود سبب شده شکافی 
شود  ایجاد  فرزندان  و  والدین  میانِ 
بیش تر می شود.  روز هم  به  روز  که 
میان،  این  در  هم  شهر  فضاهای 
مشکلی بر مشکلاتِ کودک می افزاید. 
فضاهای خاص برای این قشرِ کوچک 

و معصوم بسیار کم است و کودک در 
شهری خود را می یابد که کم تر جایی 
برای او در نظر گرفته شده یا طراحی 

شده است.

دوم: تا به حال از دیدِ یک کودک به 
شهر نگاه کرده اید؟ با همان ارتفاع قد 
و قامت و چشمان کنجکاو و بازیگوش. 
آیا شهر، انتظاراتتان را به عنوانِ یک 
خیر.  کرد؟  خواهد  برآورده  کودک 
فردی بالغ با قدِ متوسط که در شهر 
راه می رود، تنها هوای آلوده، دیوارهای 
کثیف و چاله های خیابان و انبوه زباله 
ها را خواهد دید. ازدیدِ یک کودک با 
قدی بسیار کوتاه تر از حد ِ متوسط 
پایینیِ  قسمت  دید؟  خواهید  چه 
دیواری کثیف و آلوده و تیره  رنگ، 
زباله هایی که به نسبتِ قدِ کودک، 
فضای بیشتری را در دیدِ میدانی او 
در برخواهند گرفت. جوی هایی که 
بسیار پهناور و زشت و ترسناک است. 
ماشین های عظیم الجثه ای که در 
خیابان ها با سرعت عبور می کنند و 
ساختمان هایی که گاه و بی گاه در 
اند،  برآورده  سر  شهر  کنار  و  گوشه 
همه و همه انگار کودک را از حضور در 
فضا دفع می کند. کودک می هراسد، 
دستِ مادرش را محکم تر می فشارد و 
دلش می خواهد از این محیطِ تهدید 
کننده و خصمانه به محیطِ گرم و شادِ 

اتاقش پناه ببرد. 
بدیهی ست که یکی از دشوارترین انواع 
مصاحبه، به کودکان اختصاص دارد. 
باید زبانشان را بلد باشی و با حوصله 
سوالاتت را مطرح کنی تا گیج نشوند 
و جواب درست بدهند. از کودکی که 
دستِ مادرش را محکم گرفته و منتظر 
تاکسی ایستاده، سوال می پرسم. اخم 
کرده و هر لحظه منتظر است گریه 
کند. می گوید دلش می خواهد زودتر 
برود خانه. مادرش می گوید از بیرون 
اینکه  به محض  و  است  بیزار  آمدن 
جایی جز اتاقش باشد شروع به گریه 

می کند. دختربچه ی دیگری در حال 
بازی در پارک است. مادرش می گوید 
تنها جایی که احساس امنیت می کند 
همین پارکِ کنارِ خانه شان است. از 
دوست  را  آمدن  بیرون  می پرسم  او 
می دهد.  مثبت  جواب  سر  با  دارد؟ 
می گویم دیوارهای پیرامونش را نگاه 
کند. می پرسم دوستش دارد؟ با سر 
جواب منفی می دهد. می پرسم چرا؟ 
می گوید رنگ هایش را دوست ندارد. 

ترسناک است. تیره و زشت است.

روان شناس،  پیاژه،  ژان  سوم: 
شناخت شناس  و  زیست شناس 
کودکي  که  مي گوید  فرانسوی 
اجتماعي  نه  و  طبیعي  رویدادي 
لحاظ  از  کودکان  این رو،  از  است. 
شده  شناخته  ناتوان  زیست شناسي 
و نیاز به مراقبت و توجه هاي خاص 
و ویژه دارند که گاه در زندگیِ امروز 
چشم  به  خانواده ها  میانِ  کمتر 
می خورد. در اوایل قرن هجدهم، ژان 
ژاک روسو، متفکر سوئیسی، کودکي 
را دوره پاکي و خلوص معرفي کرده 
و معتقد است از آن جا که بچه ها در 
این زمان هنوز به گناهان بزرگسالان 
آلوده نشده اند، باید مورد مراقبت ویژه 
از  یکی  کودکی،  دوران  گیرند.  قرار 
مهم ترین دوران زندگی افراد است. 
خاطراتی که در این دوران شکل می 
گیرد، می تواند تا آخر عمر بر ضمیرِ 

انسان نقش بندد. 
موارد  اهمِ  از  آنان  با  مناسب  رفتارِ 
است. حال آن که کودکی و توجه به 
نیازهای این دوره از زندگی، چنان با 
اهمیت است که به حوزه ی طراحی 
ایجادِ  می شود.  معطوف  نیز  شهری 
فضاهایی مختص کودکان امری ست 
طراحی،  از  مقیاسی  هر  در  باید  که 
در نظر گرفته شود؛ فضایی دوستانه 
و آرامش بخش برای کودکان، فضایی 
که به آن ها بفهماند مسئولانِ شهر 
هم دوستشان دارند و به آنان توجه 

خیابان ها،  دیوارها،  اگر  کرده اند. 
کوچه ها و ساختمان های شهر، نقشِ 
داشته  کودک  برای  دعوت کنندگی 
باشد  و در آن احساسِ امنیت کند، 
در  به سزایی  تاثیر  روانی  لحاظ  از 
که  چنان  داشت.  خواهد  او  زندگی 
گویی فضای شاد و کوچکِ اتاقشان 
با پرنده های رنگارنگ روی دیوار، به 

وسعتِ تمامی شهر در خواهد آمد.
جامعه  افراد  ترین  مهم  از  کودکان 
طراحی  در  متاسفانه  که  هستند 
شهری درنظر گرفته نمی شوند. شهر 
چنان بی رنگ، خشن و تهدید کننده 
است که کودک میلی به حضور در 
فضا در خود احساس نمی کند. یکی 
و  طراحان  توسط  که  مفاهیمی  از 
برنامه ریزان بزرگ شهری مطرح شده 
است، احساس امنیت در محیط است. 
احساس امنیت می تواند به تبعِ وجود 
آید.  پدید  شهر  خوانایی  معیارهای 
وقتی کوچه، پس کوچه های شهر را 
می شناسیم، ابعاد و اندازه ها مناسب 
در نظر گرفته شده و محیط با توجه 
به خصوصیات روانی و نیازهای روحی 
است،  یافته  دست  خوانایی  به  افراد 
در آن احساس امنیت خواهیم کرد. 
احساس امنیتی که ما را به فضا پیوند 
خواهد داد. در دوره ی باروک، بناها با 
مقیاسی فرای مقیاس انسانی ساخته 
می شد. ساختمان های باشکوه، عظیم 
آن  خاصِ  که  فضاهایی  پرُتکلف.  و 
دوره بود و انسان با حضور در آن ها، 
احساسِ ترس و وحشت و غلبه ی 
قدرتی ماورایی بر خود داشت. اما به 
مقیاس  این  از  فضا  طراحی  تدریج، 
غیر انسانی فاصله گرفت و به مقیاس 
انسانی نزدیک شد. مقیاسی که دیگر 
القا  انسان  به  را  مغلوب شدن  حس 
نمی کرد. بلکه محیط بسانِ فضایی 
انعطاف پذیر بود که در تعامل با انسان 
قرار می گرفت. حال شهرهای امروزی 
برای کودکان شده است مقیاس همان 

شهر دوره ی باروک برای مردم.

کودکان ؛ گرفتار در شهرهایی چون قفس

مدیر کل بازرسی شهرداری کرج گفت: 
شهرهای  از  خدمات  هزینه  دریافت 

اقماری حق شهرداری کرج است.

رسول  هوادار،  دنیای  گزارش  به 
خسروزاده اظهار کرد: نزدیک به ۵۰ 
درصد از انرژی، ماشین آلات و نیروهای 
سازمان مدیریت پسماند برای خدمات 
دهی به ساکنان شهرهای اقماری در 
زمینه جمع آوری، انتقال و دفن زباله 
های آنان صرف می شود اما این در 

حالی است که با طرح موضوع پرداخت 
مباحث  به شهرداری کرج  آنها  های 
شود  می  کشیده  میان  به  سیاسی 
که این موضوع به هیچ وجه شایسته 

نیست.
کرج،  شهرداری  بازرسی  کل  مدیر 
از  کلانشهر  این  شهرداری  مطالبات 
شهرداری های شهرهای اقماری را بر 
اساس اعلام رئیس سازمان مدیریت 
پسماند نزدیک به هفت میلیارد تومان 
عنوان کرد که با وصول این مبلغ می 

توان بخشی از مشکلات و هزینه های 
سازمان را مرتفع کرد.

درآمدهای  افزایش  به  خسروزاده 
بر  اقماری  شهرهای  های  شهرداری 
افزود:  و  اشاره کرد  اساس مستندات 
در حال حاضر و با گرانی هزینه های 
مرتبط با ساخت و ساز، شهرداری کرج 
با مشکلات عمده در خصوص رکود 
درآمدهای پایدار و کاهش صدور پروانه 

ساخت روبرو شده است.
وی اضافه کرد: با افزایش این هزینه ها، 

مردم برای ساخت و ساز به شهرهای 
اقماری مراجعه کرده اند که این امر به 
افزایش رونق اقتصادی شهرداری های 

آنان منجر شده است.
این مسئول، ادامه داد: با توجه به این 
به  توجه  با  نیز  و  درآمدی  تغییرات 
هزینه های بالایی که شهرداری کرج 
برای ارائه خدمات مرتبط با پسماند به 
این شهرها ارائه می دهد، دریافت بهای 
این خدمات از شهرداری های مذکور 

ضروری است.

به نام كرج به كامِ شهرهای اقماری
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بايدها و نبايدهای تیم ملی والیبال 
در ادامه رقابت ها

تیم ملی والیبال هنوز خستگی 
راه به در نکرده چمدان ها را 
برای سفری طولانی بست  تا 
مسابقاتی  مهیای  درشیگاگو 
لیگ  پایانی  دور  شود،  دیگر 
ملت ها محل بر خورد ۶ تیم 
صعود کننده خواهد بود؛ لیگ 
بوده  اینگونه  همواره  جهانی 
است. سفر به پنج قاره و بر گزاری مسابقاتی پر فشار، 
شرایط برای همه یکسان است و سود و زیانش هم بین 
تیم ها توزیع می شود از جمله مسایل مالی که حدود 
چهار میلیون دلار جوایز نقدی بین تیم ها حتی بازنده 
ها توزیع و تقسیم می شود که به طور نسبی به ایران 
بالای یکصد هزار دلار تعلق می گیرد که در دوران سخت 
تحریم و تنگناه های ارزی رقم خوبی است و می شود آن 
را به هزاران زخم موجود زد، این نوع ویژگی های لیگ 
ملل سبب ایجاد انگیزه در بین بازیکنان نیز می شود کما 
اینکه قرار است به ارزشمند ترین بازیکن  مسابقات ۳۰ 
هزار دلار اهدا شود، با این مقدمه صرف نظر از دیدگاه 
مختلفی که در باره ارزش لیگ جهانی وجود دارد، تیم 
ملی کشورمان آسیب دیده و خسته به دور پایانی رسیده، 
این قبیل  این مرحله اصلا بحث جوانی و  تجربه و  در 
مسائل نخواهد بود و باید به کسب مقام اندیشید اما نمی 
دانیم تیم ها با چه قوایی دور پایانی را پی خواهند گرفت 
به طور مثال لهستان که با بازیکنان جوان خودش را به 
شیگاگو رسانده حاضر می شود در فاصله اندکی که تا 
انتخابی المپیک باقی مانده است، همه بضاعت تیمش 
را رو کند و پیه آسیب و مصدومیت احتمالی بازیکنان 
کلیدی را به تن بمالد یا باز هم به جوانانی  چون  فورنال، 
هوبر و...تکیه خواهد کرد؟ هر چه که باشد سبک بازی این 
تیم با ایران می خورد ولی باید دید ایا کورک و کوبیاک 
و بیه نیک در ترکیب لهستانی ها قرار خواهند گرفت یا  
نه. کورک یکی از  غیر قابل پیش بینی ترین بازیکنان 
برزیل کاملا  یعنی  ما  تکلیف دیگر حریف  اما  دنیاست 
با تمام قوا بازی  ایران  مشخص است. آن ها نیز مانند 
کرده اند و به لحاظ شیوه بازی با تیم ایران همخوانی دارد.

 ما دور مقدماتی مسابقه با برزیل را به دلیل عدم اتخاد 
تاکتیک سنجیده در  ست پنجم باختیم و این بار هر چند  
برونو رزنده پاسور بزرگ سر زمین قهوه برای برزیلی ها 
پاس می دهد اما معتقدیم که بازی دو تیم  دیدنی خواهد 
بود. از نگاه  ما تا اینجا تیم ایران خیلی خوب بود و حریفان 
ایگور  آقای  باید حواس  ولی  بودند  کرده  ما جوانگرایی 
جمع باشد که  تا ۱۸ مرداد ماه و انتخابی المپیک فاصله 
چندانی نداریم واجازه ندهیم ستارگان تاپ تیم ملی فر 
سوده یا خسته و مصدوم شوند و کار صعود تیم ملی را 
دشوار سازند هر چند در فاز دوم انتخابی المپیک درچین 

صعود تیم ملی در جمع آسیایی ها حتمی خواهد بود.

دریچه

رئیس قوه قضاییه، اعتاب مقدسه را 
قطب های بی بدیل فرهنگی دانست 
و بر ضرورت بهره گیری از دهه کرامت 
تاکید  اجتماعی  نشاط  افزایش  برای 

کرد.
به گزارش »دنیای هوادار«، رئیس قوه 

قضاییه، اعتاب مقدسه را قطب های 
بی بدیل فرهنگی دانست و بر ضرورت 
بهره گیری از دهه کرامت برای افزایش 

نشاط اجتماعی تاکید کرد.
 آیت الله سیدابراهیم رئیسی در دیدار 
اعضای شورای هماهنگی بزرگداشت 
دهه کرامت، گفت:  امروز نمی توان 
از  را  مجازی  فضای  و  ارتباطی  ابزار 
زندگی بشر حذف کرد زیرا هیچ پدیده 
ای به این میزان بر لایه های گوناگون 
زندگی بشر در ابعاد فردی و اجتماعی 
اثر نداشته است بلکه تنها راه استفاده و 
آسیب ندیدن، صیانت بخشی است که 
آن هم جز با معرفت و پایبندی به دین 

امکان پذیر نیست.
رئیسی با بیان اینکه صیانت بخشی 
موجب تاثیرگذاری به جای تاثیرپذیری 
اصلی  از  یکی  شد:  یادآور  شود،  می 
منابر  از  گیری  بهره  راهکارها،  ترین 
است. یکی همین منبر اصطلاحی که 

ما طلبه ها به آن افتخار می کنیم و 
دیگری منبرهایی مانند شب های شعر، 
مجالس فرهنگی، محافل هنری یا هر 
جای دیگری که بتوان از طریق آن، 

مفاهیم عالی را منتقل کرد.
را  کرامت  دهه  قضاییه،  قوه  رئیس 
یک نماد و نمود برای نهادینه سازی 
این فرهنگ در جامعه توصیف کرد 
مردم  مردم،  با  مردم  رابطه  گفت:  و 
با دولت، دولت با مردم و سایر روابط 
اجتماعی، اقتصادی و سیاسی ما در 
کرامت  براساس  باید  مختلف  ابعاد 

شکل بگیرند.
رئیسی ادامه داد: برخی کرامت را به 
حالی  در  دانند  می  بخشش  معنای 
که بخشش، جلوه ای از کرامت است. 
اما  هستند  بخشنده  افراد  بسیاری 
لزوماً کریم نیستند. کرامت به معنی 
بزرگواری است و بزرگوار کسی است 
که روحی بلند و ملکوتی داشته باشد 

و در هر زمینه خود را در محضر خدا 
بداند. بر این مبنا، ائمه )ع( و انبیا )ع( 
برای کرامت بخشی به انسان آمده اند.
رئیسی خاطرنشان کرد: امروز سخت 
نیازمند توجه و معرفت اهل بیت )ع( 
هستیم. ایام جشن و سرور نظیر دهه 
کرامت، فرصت بسیار مناسبی برای 
معرفت افزایی است و از ایامی نظیر 
این دهه باید در جهت افزایش نشاط 
اجتماعی استفاده کرد. هر چه چنین 
اقداماتی بیشتر جلوه کند، ماندگارتر 

است.
رئیس قوه قضاییه در پایان بر ضرورت 
برنامه های تدارک دیده شده  تداوم 
ایام سال  برای دهه کرامت در سایر 
تاکید کرد و گفت: نباید فراموش کنیم 
که تنها راه نجاتمان در برابر فشارها، 
تحریم ها، تهدیدها و وضعیت های 
دشمن ساخته، پناه بردن به اهل بیت 

)ع( و شناخت آن بزرگواران است.

تاکید  اسلامی  انقلاب  معظم  رهبر 
سیاسی  را  حج  کردند:می گویند 
نکنید؛ حج یک کار سیاسی است که 

عیناً تکلیف دین است.
حضرت آیت الله خامنه ای صبح امروز 

در دیدار کارگزاران حج یادآورشدند:
خشوع  و  بندگی  نمایش  هم  حج، 
است و هم عامل اجتماعی وحدت و 
برادری و یکرنگی در آن وجود دارد؛ 
و  نمایش تجمع  و درعین حال حج 

نمایش اخلاق است.
خطاهای  جمله  از  افزودند:  ایشان 
و  می شنیدیم  همیشه  که  بزرگی 
حالا هم از بعضی که نسبت به اسلام 
این  می شنویم  هستند  بی مبالات 
سیاسی  را  حج  میگویند  که  است 

نکنید.
یعنی چه حج را سیاسی نکنید؟ ایجاد 
وحدت، یک امر سیاسی است. دفاع و 
حمایت از ملت فلسطین و مظلومین 

کار  یک  یمن  مثل  اسلام  دنیای 
سیاسی است و دفاع از مظلوم، عین 
تعالیم اسلامی و واجب است؛ یا برائت 
است.  فریضه  یک  که  مشرکین  از 

همه ی اینها مال دین است.
رهبر معظم انقلاب اسلامی همچنین 
تاکید کردند: بله، حج یک کار سیاسی 

است اما این کار سیاسی عیناً همان 
تکلیف دینی است. اما اینکه بیایند 
و این حرکات سیاسی را منع کنند، 
آن هم سیاسی است اما یک سیاست 

ضددینی.
تصریح  خامنه ای  الله  آیت  حضرت 
کردند: اینکه بگویند حق ندارید به 

آمریکا بگویید بالای چشمت ابروست، 
یک حرکت سیاسی شیطانی است.

حجاج  اعزام  آغاز  آستانه ی  در 
وحی،  سرزمین  به  بیت الله الحرام 
حج  کارگزاران  و  دست اندرکاران 
کشورمان، امروز )چهارشنبه( با رهبر 

انقلاب اسلامی دیدار کردند.

رئيسی: پناه به اهل بيت، راه مقابله با تحریم است

شبکه سوم سیما در اقدامی عجیب 
با استناد به منبعی  برانگیز  و سوال 
مجعول، اقدام به پخش تصاویر ماهواره 
که  کرد  کشتی  یک  مسیر  از  ای 
چگونگی دور زدن تحریم ها توسط 

ایران را نشان می داد.
سه  شبکه  مجری  برنامه،  این  در 
با  که  کرد  می  تعریف  زده  هیجان 
توانسته  خبری  تیم  یک  همکاری 
نفت  بشکه  میلیون  نشان دهد یک 

تحویل چینی ها شده است!
در حالی که بسیاری از کاربران شبکه 
های مجازی این اقدام شبکه سه را 
اند، یک  قلمداد کرده  برانگیز  سوال 
فعال رسانه ای اصولگرا نیز  معتقد 

است که این اتفاق یک گاف رسانه ای 
بوده که رخ داده است.

محمد مهاجری گفت: من فکر می 
کنم باید از دو منظر به این موضوع 
که  همانطور  اینکه  اول  پرداخت. 
همیشه گفتم صداوسیما صاحب ندارد 
و منظورم این نیست که رییس در 
اتاقش حضور ندارد، بلکه می خواهم 
آنجا دست رییس،  بگویم قدرت در 

معاونین یا مدیر شبکه ها نیست.
سیاسی  احزابی  داد:  ادامه  مهاجری 
از بیرون برای صداوسیما پخت و پز 
کرده و آنها پخش می کنند و مدیران 
هستند.  کیفی  ناظر  بیشتر  سازمان 
بدین معنا که تنها نگاه می کنند و 

کیف می کنند. به نظر می رسد که 
اصلا نظارتی بر صداوسیما وجود ندارد 
که بخواهیم نگران باشیم آیا این کار 
را در ضدیت با دولت انجام می دهد 

یا خیر؟ 
وی بیان کرد: در نگاه دوم برای اینکه 
بفهمیم چرا کسانی که در صداوسیما 
کار می کنند به وزیر نفت می پردازند؟ 
نباید این را از نظر دور بداریم که نفت 
علیرغم بوی بدش پول شیرینی دارد. 
برداشت من این است که آقای زنگنه 
خواهی  زیاده  از  بسیاری  مقابل  در 
های افراد ایستاده و نمی خواهد بابک 
شود.  درست  دیگری  های  زنجانی 
ولی بالاخره یک عده نانشان در بابک 

زنجانی درست کردن است. 
این فعال اصولگرا گفت: تا وقتی آقای 
زنگنه در مقابل این فضا ایستاده این 

ها هزینه هایی است که باید پرداخت 
از این به بعد بدتر هم  کند و قطعا 
خواهد شد و باید منتظر باشیم که 
چنینی  این  کارهایی  از  صداوسیما 

بیشتر انجام دهد. 
وی در پاسخ به این سوال که پخش 
چه  تواند  می  هایی  برنامه  چنین 
دشمنان  فشار  تسهیل  در  تاثیری 
وقتی  باشد، گفت:  داشته  بر کشور 
دوستان خیلی صداوسیما را تحویل 
دشمنان  نظر  از  دیگر  گیرند،  نمی 
هم عددی نخواهند بود که بخواهد 
البته  گیرد.  صورت  سوءاستفاده 
آنها  دست  در  بهانه  یک  عنوان  به 
از  دشمنان  تردید  بی  ماند.  خواهد 
تاثیر  تحت  مدیر  بی  سازمان  یک 
را  استفاده  حداکثر  سیاسی  احزاب 

خواهند برد.

مهاجری: صدا و سيما صاحب ندارد!
جنجال روز

جمشید  حمیدی

اجتماعی

رهبر انقلاب: حج یک کار سیاسی است
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روحانی: 

هر مقدار دلمان خواست غنی سازی می كنيم

فاطمه هاشمی: 

پس از پدرم كار روحانی سخت شد

سيده حميده زرآبادی:  

همچنان پی گير بيمه خبرنگاران هستيم

رئيس دفتر رئيس جمهور:  

قيمت ارز حباب دارد

فرمانده ناجا:  

اجازه اجرای زیست شبانه را نمی دهيم

دادستان تهران:  

افزایش سرقت سبب نگرانی شده است

رئیس جمهور خطاب به غربی ها 
گفت: از ۱۶ تیر به بعد در زمینه 
رآکتور اراک اگر به تمام تعهدات 
برنامه  و  بندی  زمان  طبق  خود 
اسلامی  جمهوری  نکنید،  عمل 
شرایط  به  را  اراک  رآکتور  ایران 
سابق بر می گرداند. وی با تأکید بر 
اینکه سطح غنی سازی ما دیگر 
۳.۶۷ نخواهد بود، تصریح کرد: ما 
این تعهد را کنار می گذاریم و به 
هر مقداری که دلمان خواست و 
ضرورت و نیاز ما بود، غنی سازی 

را افزایش می دهیم.
ایران  داد:  ادامه  جمهور  رئیس 

هرگز قصد لجبازی با دیگران و 
کما  ندارد،  را  توافق  زدن  برهم 
هیچ  به  مقابل  طرف های  اینکه 
عنوان نمی توانند به اقدامات ایران 
ایرادی بگیرند، چرا که ایران در 
مکرر  درخواست های  به  پاسخ 
سران اروپا چندین بار مهلت های 

مقرر را تمدید کرده است.
ایران  اسلامی  جمهوری  صبر 
دنیا  رهبران  از  برخی  تعبیر  به 
و  است  بوده  راهبردی  صبری 
امروز بعد از یکسال کنار گذاشتن 
برخی تعهدات بازگشت پذیر قابل 

اعتراض نیست.

امروز اینستکس تنها ساز و کاری 
اینستکسِ  و  است  پول  بدون 
توخالی به هیچ دردی نمی خورد، 
اما اگر اینستکس فعال شده و پول 
فروش نفت ایران به آنها به واسطه 
ایرادات  وجود  با  شود  حاصل  آن 
را  اقدام  تا حدی آن  آن، می توان 
اروپا  به  ایران  قبول کرد. توصیه 
و آمریکا، بازگشت به منطق، میز 
مذاکره، تفاهم، احترام به قانون و 
احترام به مصوبات شورای امنیت 
سازمان ملل متحد است و در این 
شرایط همه باید به برجام عمل 

کنند.

مرحوم  فرزند  هاشمی،  فاطمه 
با  رفسنجانی  هاشمی  الله  آیت 
روزنامه اعتماد گفتگو کرده و از 
دوران سخت روحانی پس از فوت 
هاشمی رفسنجانی صحبت کرده 
است. بخش های کوتاه و مهمی 
از این مصاحبه در زیر می خوانید:

که  نیستید  معتقد  شما 
داده  رخ  سیاسي  چرخش 

است؟
نه. من چرخش سیاسي از سوي 
براي  امروز  نمي بینم.  روحاني 
فعالیت او شرایط سخت تر شده 
است. به نظر من او دیدگاه هاي 
حتي  و  دارد  را  خود  گذشته 

پررنگ تر هم شده است.

اما برخي اين تغییر و تحولات 
حساب  به  را  روحاني  آقاي 
مي گذارند  راست  به  گردش 

گردش  اين  که  معتقدند  و 
توسعه  و  اعتدال  تحت تاثیر 

است.
این طور نیست. البته من خیلي 
شرکت  حزبي  جلسات  در 
زیاد  مشغله هایم  نمي کنم چون 
برخي  است  ممکن  است.  شده 
هم  صحبت هایي  و  زده  حرفي 

کرده باشند.

با  همزمان  که  معتقديد 
اختیارات،  کاهش  موضوع 
افزايش  با  ديگر،  طرف  از 
محدوديت ها مواجه بوده ايم؟

بله، قطعا. در دوران آقاي هاشمي 
محدودیت هایي وجود داشت که 
بازگو نمي کرد. در دوران  ایشان 
آقاي خاتمي هم وجود داشت، اما 
براي آقاي روحاني بیش از بقیه 
دوران  در  سیاسي  فضاي  است. 
تندتر شده  بسیار  روحاني  آقاي 

است. الان براي رییس جمهوري 
نیستند.  قائل  احترامي  هیچ 
براي  حریمي  و  حد  زمان  آن 
رییس جمهوري قائل بودند. این 
آقاي  دولت  ابتداي  از  فشارها 
روحاني وجود داشت اما به مراتب 

بیشتر شد.
همین باعث شد که حمایت آقاي 
از  البته آقاي خاتمي  هاشمي و 
آقاي روحاني در میزان راي آوري 
از  داشته  باشد.  بسزایي  تاثیر  او 
آغاز  اذیت ها  و  آزار  زمان  همان 
در  هاشمي  آقاي  وقتي  شد. 
قید حیات بودند، کمک بزرگي 
براي آقاي روحاني بود. خیلي از 
مسائل را پدر پیگیري مي کرد. اما 
در دور دوم، آقاي هاشمي نبودند 
و همین کار را براي آقاي روحاني 
سخت کرد. بعد از آقاي هاشمي 
روحاني  آقاي  دولت  روي  فشار 

بیشتر شد.

و  آبیک  قزوین،  مردم  نماینده 
البرز در مجلس شورای اسلامی 
در  خبرنگاران  انتقاد  اگر  گفت: 
و  مردم  عمومی  منافع  راستای 
احقاق حق مردم باشد و منجر به 
شفاف سازی شود، از طرف قانون 

باید حمایت شوند.
در  زرآبادی  سیده حمیده 
توجه  با  کرد:  اظهار  گفتگویی 
حوزه  در  که  موضوعاتی  به 
جمله  از  دارد  وجود  خبرنگاری 
دستمزد  و  حقوق  بودن  پایین 
شغل  حساسیت  و  بیمه  و 
خبرنگاری، در یک زمانی موضوع 
بیمه خبرنگاران محقق و اجرایی 
که  انحرافاتی  دلیل  به  اما  شد 

داشت، دیگر اجرایی نشد.

وی افزود: کماکان پیگیر موضوع 
بیمه خبرنگاران هستیم و با توجه 
به رسالت خطیری که خبرنگاران 
داشتن  برای  و  دارند  عهده  بر 
ادامه  پیگیری ها  شغلی  امنیت 
باید  بیمه  موضوع  قطعا  و  دارد 
تحقق یابد، ضمن اینکه باید جزو 
کافی  حقوق  که  باشد  مشاغلی 

شامل حال آن شود.
زرآبادی افزود: با توجه به اینکه 
روز خبرنگار نزدیک است، تلاش 
خبرنگار  روز  زمان  تا  می شود 
حداقل بتوانیم قوانینی که مصوب 

داریم، اجرایی شود.
این نماینده مجلس با بیان اینکه 
از انتقاد سازنده استقبال می کنم 
در  خبرنگاران  انتقاد  اگر  افزود: 

و  مردم  عمومی  منافع  راستای 
منجر  و  باشد  مردم  احقاق حق 
به شفاف سازی شود نه تنها نباید 
از خبرنگار شکایت صورت گیرد 
افشاگری  که  فردی  باید  بلکه 
کرده  مطرح  را  موضوع  و  کرده 
است، از طرف قانون حمایت شود.
و  آبیک  قزوین،  مردم  نماینده 
البرز در مجلس شورای اسلامی 
بحث های  کرد:  خاطرنشان 
به  منجر  بیشتر  که  انتقادی 
خبرنگار  از  مسئولان  شکایت 
به  که  است  تخریب  می شود، 
جای منافع عمومی بیشتر منافع 
شخصی و گروهی در میان است 
وجود  مستدلی  مدرک  واساسا 

ندارد.

رئیس دفتر رئیس جمهور درباره 
این  دولت  نظر  گفت:  ارز  قیمت 
است قیمت ارز این نیست و حباب 

دارد.
محمود واعظی رئیس دفتر رئیس 
جمهور در حاشیه جلسه هیئت 
دولت درباره قیمت ارز گفت: نظر 
این  ارز  قیمت  است  این  دولت 

نیست و حباب دارد.
نا  و  یأس  پمپاژ  داد:  ادامه  وی 
امیدی، پارسال مرتب از خارج وارد 
می شد، اما دولت مسلط است و بر 
برنامه ها اشراف دارد، این اطمینان 
که توسط مردم و تجار بوجود آمده 

باعث ثبات در بازار شده است.
دولت  اینکه  به  اشاره  با  واعظی 
در  مستقیم  دخالت  نمی خواهد 
بازار ارز داشته باشد، یادآور شد: ما 
شاهد کاهش قیمت برخی کالاها 

هستیم.
شده  پخش  فیلم  مورد  در  وی 
زدن  دور  درباره  سه  شبکه  در 
تحریم های نفتی گفت: این فیلم 
انتشار یک مقاله خارجی بود و قرار 
شد صدا و سیما مراقبت بیشتری 

کند.
رئیس دفتر رئیس جمهور در مورد 
اینستکس با اشاره به اینکه یک بار 

انتقال پول از این طریق انجام شده 
است، گفت: اینستکس یک روش 
تبادل است اما این کافی نیست و ما 
دنبال کار ظاهری نیستیم، بلکه ما 
می خواهیم مشکل تجار حل شود.

گفت:  انتظامی  نیروی  فرمانده 
ضوابطی  سری  یک  دارای  اماکن 
استانی  هر  در  ساعتی  و  هستند 
ساعت  اصولا  که  شده  مشخص 
۱۲ شب باید اماکن تعطیل شده 
و تردد غیرعادی نخواهیم داشت. 
فروشگاه ها و اماکن باید ساعت کار 
داشته باشند و بیشتر از این را اجازه 

نمی دهیم.
روز  اشتری«  »حسین  سردار 
گذشته در حاشیه سفر به کرمان 
در جمع خبرنگاران درباره وضعیت 
اظهار کرد:  استان کرمان  امنیتی 
خاص  کرمان  استان  موضوعات 
است و روند کار در این استان رو 

به رشد بوده است.
امنیتی  حوزه  در  افزود:  وی 
قاچاق  خارجی،  اتباع  ساماندهی 
شرارت  با  برخورد  و  مخدر  مواد 
ها موضوعات اصلی استان کرمان 
بود که با حمایت های مسوولان و 
اعضای شورای تامین و همکاران ما 
در پلیس، گام های خوبی برداشته 

شده است.
فرمانده نیروی انتظامی جمهوری 
اسلامی با تاکید بر اینکه وضعیت 
و  مطلوب  کرمان  استان  امنیتی 
امیدواریم  خوب است اظهار کرد: 
جمهوری  سایه  در  امنیت  این 
اسلامی ارتقاء یافته و این ثبات و 

آرامش با کمک مردم که همیشه 
کرده اند،  یاری  را  انتظامی  نیروی 

ارتقاء یابد.
فرمانده ناجا با بیان اینکه افتخار 
ناجا این است که حافظ جان، مال 
و ناموس مردم است و در اجرای 
ماموریت ها با قاطعیت و هوشمندانه 
افزود:  برد  خواهد  پیش  را  کارها 
نیروی انتظامی با توان و ظرفیتی 
که دارد در خدمت مردم و امنیت 
است و درخواست ما از ستاد کل 
نیروهای مسلح و مسوولان مربوطه 
این است با توجه به گستردگی و 
و  نیرو  نظر  از  ها،  ماموریت  تنوع 

امکانات باید ناجا ارتقاء یابد.

افزایش  گفت:  تهران  دادستان 
سرقت موجب نگرانی و احساس 
و  شده  شهروندان  نارضایتی 
آمارهایی که در این زمینه وجود 

دارد نگران کننده است.
در  روز گذشته  القاصی مهر  علی 
همایش مشترک پلیس با دستگاه 
برای  هم اندیشی  منظور  به  قضا 
اظهار  تهران  در  سرقت  کاهش 

دادستانی  مجموعه  در  داشت: 
پیگیری ها  به  توجه  با  تهران 
بناست کارگروه هایی تشکیل شود 
از آنها پیگیری و رصد  که یکی 

جرایم سرقت است.
کارگروه  گفت:  تهران  دادستان 
و  اراذل  موضوع  پیگیری  دیگر 
اوباش و افرادی است که تعرض 
به جان، ناموس و امنیت مردم را 

به مخاطره می اندازند؛ همچنین 
مجرمان  کنترل  ستاد  راه اندازی 
انجام  راستا  همین  در  حرفه ای 

گرفته است.
اگر سارقان در  وی تصریح کرد: 
چرخه دادرسی قرار نگیرند شاهد 
تکرار این جرم در جامعه خواهیم 
افزایش  باعث  امر  همین  و  بود 

درصد سرقت می شود.

سیاسی
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صدور مجوز نمايش برای هفت فیلم

شورای پروانه نمایش فیلم های سینمایی برای هفت فیلم 
مجوز نمایش صادر کرد.

به گزارش »دنیای هوادار«، شورای پروانه نمایش فیلم های 
سینمایی مجوز نمایش برای هفت فیلم »مسخره باز« به تهیه 
کنندگی علی مصفا، کارگردانی و نویسندگی امیر)همایون( 
دختر  »خداحافظ  سنی ۱۲+،  بندی  درجه  با  زاده  غنی 
شیرازی« به تهیه کنندگی فرشته طائر پور، کارگردانی و 
نویسندگی افشین هاشمی، »ماجرای نیمروز ۲« به تهیه 
کنندگی محمود رضوی مجد و کارگردانی محمد حسین 
مهدویان و نویسندگی حسین تراب نژاد با درجه بندی 
سنی ۱۲+، »تصویرم در آیینه نیست« به تهیه کنندگی 
ناهید دل آگاه، کارگردانی محمد رضا خاکی و نویسندگی 
مهرنوش عبدی منفرد با درجه بندی سنی 9+، »برنده ها« 
به تهیه کنندگی محسن مسافرچی، کارگردانی حسن ناظر و 
نویسندگی محمد امید، »درخونگاه« به تهیه کنندگی منصور 
سهراب پور، کارگردانی ونویسندگی سیاوش اسعدی با درجه 
بندی سنی ۱۲+، »جمشیدیه« به تهیه کنندگی محمد 
صادق آذین و کارگردانی و نویسندگی یلدا جبلی با درجه 

بندی سنی ۱۲+ صادر کرد.

وزير ارشاد: 
88 درصد مردم ايران
تاکنون سینما  نرفته اند

وزیر ارشاد گفت: براساس آمارها حدود ۸۸ درصد مردم کشور 
تاکنون به سینما نرفته اند.

به گزارش »دنیای هوادار«، سیدعباس صالحی در همایش 
یک روزه معاونان عمرانی استانداری های سراسر کشور که 
عصر امروز به میزبانی البرز برگزار شد، با بیان اینکه امید است 
این اجتماع فرصت خوبی برای عمران و آبادانی بیش از پیش 
کشور باشد، افزود: توسعه روزافزون شهرنشینی در کشور 

پیام های متعددی را برای ما دارد.
وزیر ارشاد افزود: استان البرز به عنوان یک استان جوان با 
رشد سریع مهاجرت آثار جدیدی را از هویت ملی در خود 
دارد. البته یکی از راه های برون رفت از خطر آسیب های 
توسعه شهرنشینی، تعریف شهر به عنوان یک زیست بوم 
است چراکه اکنون شهرها به محل خواب و کار تبدیل 

شده اند.
صالحی ادامه داد: در راستای ارتقا شاخص های فرهنگی و 
عمومی سازی دسترسی فرهنگی و بمنظور کمک به احداث 
پردیس سینمای امید در شهرهای فاقد سالن سینما در 
کشور با مشارکت شهرداری ها، تفاهم نامه ای بین سازمان 
شهرداری ها و دهیاری های کشور و معاون وزیر و رییس 

سازمان سینمای ایران امضا شد.
وی تصریح کرد: بیش از هزار شهر در کشور از امکان سینما 
بی بهره هستند و براساس آمارها حدود ۸۸ درصد مردم 
کشور تاکنون به سینما نرفته اند. با بررسی های صورت گرفته 
در شرایط کنونی شهرهای کشور با مشکل جدی کمبود 
فضاهای فرهنگی و هنری مواجه هستند که باید معاونین 
عمرانی استانداری های سراسر کشور در پروژه ها این امکانات 

مهم را لحاظ کنند.
وزیر ارشاد با اشاره به مشکل بافت های فرسوده اضافه کرد: 
حدود ۲۰ میلیون نفر از جمعیت کشور در بافت های فرسوده 
داخل شهری و مناطق حاشیه نشین درگیر هستند و حل این 

مشکل نیازمند همت جدی نهادهای مختلف و مردم است.

اخبار

نامزدهای بخش تلویزیون نوزدهمین 
جشن حافظ معرفی شدند.

به گزارش »دنیای هوادار«، نامزدهای 
بهترین مجموعه تلویزیونی و شبکه 
جشن  امسال  خانگی  نمایش 
از  »حافظ«  تلویزیونی  و  سینمایی 
شده  انتخاب  مجموعه هایی  میان 
فروردین سال 9۷  از  بعد  از  که  اند 
تا فروردین 9۸ روی آنتن تلویزیون 
خانگی  نمایش  شبکه  در  یا  رفته 

منتشر شده اند.

بهترين مجموعه:
بانوی عمارت )به تهیه کنندگی مجید 

مولایی(
پدر )به تهیه کنندگی حامد عنقا(

حوالی پاییز )به تهیه کنندگی سعید 
پروینی(

ایرج  تهیه کنندگی  )به  دلدادگان 
محمدی(

ممنوعه )به تهیه کنندگی علی اکبر نجفی(

بهترين فیلمنامه :
بانوی عمارت )احسان جوانمرد(

پدر )حامد عنقا و سیدحسین امیر 
جهانی(

و  محمدنژادیان  )مهدی  دلدادگان 
بابک کایدان(

مهرداد  و  اصغری  )علی  ممنوعه 
کوروش نیا(

بهترين کارگردان:
همایون اسعدیان )لحظه ی گرگ و میش(

بهرنگ توفیقی )پدر(
عزیزالله حمیدنژاد )بانوی عمارت(

حسین نمازی )حوالی پاییز(
منوچهر هادی )دلدادگان(

بهترين بازيگر مرد کمدی:
حمیدرضا آذرنگ )نون خ(

سعید آقاخانی )نون خ(
علیرضا استادی )آرماندو(
محمد بحرانی )گلشیفته(

امین حیایی )ساخت ایران ۲(
محمدرضا گلزار )ساخت ایران ۲(

بهترين بازيگر زن کمدی:
نسیم ادبی )گلشیفته(
مهناز افشار )گلشیفته(
نازنین بیاتی )گلشیفته(

بهاره کیان افشار )گلشیفته(
مرجانه گلچین )زوج و فرد(
ناهید مسلمی )زوج و فرد(

بهترين بازيگر زن درام:
خاطره اسدی )ممنوعه(

ریحانه پارسا )پدر(
پانته آ پناهی ها )بانوی عمارت(

الهه حصاری )ممنوعه(
المیرا دهقانی )لحظه گرگ و میش(

مریم مومن )بانوی عمارت(

بهترين بازيگر مرد درام:
هادی حجازی فر )ممنوعه(

مجید سعیدی )بانوی عمارت(
مهدی سلطانی )پدر(

میلاد کیمرام )ممنوعه(
حسام منظور )بانوی عمارت(

سینا مهراد )پدر(

معرفی  تیرماه  بیستم  برگزیدگان، 
خواهند شد.

نامزدهای بخش تلویزیون نوزدهمين جشن حافظ معرفی شدند؛

پیشتازی »بانوی عمارت« در کاندیداها

سرشناس  بازیگر  البا  ادریس 
نقش  ایفای  دارد  باور  بریتانیایی 
سیاه پوست  باند  جیمز  نخستین 
می تواند علاوه بر علاقه بسیار، نفرت 

غیرمنصفانه ای هم با خود بیاورد.
به نقل  به گزارش »دنیای هوادار«  
لیست  بحث  وقتی  پلی لیست،  از 
بازیگرانی مطرح می شود که می توانند 
بعد از دنیل کرگ نقش جیمز باند را 
آلبا در  نام ادریس  به عهده بگیرند، 
صدر آن مطرح می شود. اما این بازیگر 
می گوید تا به حال درباره این نقش با 
کسی صحبت نکرده و احتمالاً نخواهد 
درگیر تمام ماجراهایی بشود که ایفای 

آن برایش به ارمغان می آورد.
البا در حال حاضر به بازیگران فیلم 
شاو«  و  هابز  خشمگین:  و  »سریع 

ملحق شده است اما در مصاحبه ای با 
ونیتی فر مسئله ۰۰۷ هم پیش آمد.

البا گفت: جیمز باند یک شخصیت 
بسیار محبوب، نمادین و جذاب است 
که مخاطبان را در سفری عظیم فراتر 
اگر  مسلماً  می برد.  روزمره  دنیای  از 
کسی به من بگوید دوست داری جیمز 
باند باشی می گویم آره! چون این نقش 
چیزی  اما  است.  شگفت انگیز  برایم 
نیست که خودم بگویم آره می خواهم 

جیمز باند سیاه پوست باشم.
باند  »جیمز  همین  ظاهراً  و 
سیاه پوست« بودن است که خیلی ها 
می خواهند، ببینند. به احتمال زیاد 
تهیه کنندگان بعد از »باند ۲۵« که 
دنبال  می شود  اکران   ۲۰۲۰ سال 
بازیگری جدید خواهند بود، اما البا 

باور دارد ایفای نقش نخستین جیمز 
بر  علاوه  می تواند  سیاه پوست  باند 
غیرمنصفانه ای  نفرت  بسیار،  علاقه 

هم با خود بیاورد.
می بیند  آدم  وقتی  کرد:  بیان  وی 
به  نسلی  نظر  نقطه  از  بعضی ها  که 
می گویند  و  می کنند  نگاه  مسئله 
چنین چیزی نمی تواند باشد، ناراحت 
می شود. ظاهراً مسئله اصلی هم رنگ 
به  را  نقش  اگر  و  است.  من  پوست 
دست بیاورم و خوب نباشد، یا حتی 
خوب باشد، آیا به خاطر رنگ پوست 
من بوده؟ این موقعیت سختی است 
که بخواهم خودم را در آن قرار بدهم، 

آن هم وقتی نیازی ندارم.
همانطور که البا هم گفت، فشارها و 
مسئولیت های بسیاری بر بازیگر نقش 

باند تحمیل می شود. همین اتفاق برای 
دنیل کریگ که سفیدپوست است هم 
انتخاب یک  احتمال  افتاد. حالا که 
جیمز باند سیاه پوست یا حتی یک 
باند زن مطرح شده، این فشارها بسیار 

شدیدتر خواهند بود.

چالش »جيمز باند سياه پوست بودن« برای ادریس آلبا

نقش  در  بازی  برای  بازیگر جوان   ۵
معروف  خواننده  پریسلی«  »الویس 
آمریکایی در فیلم جدید ساخته »باز 

لورمن« در نظر گرفته شدند.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از 
کارگردان  لورمن«  »باز  سی بی اس، 

استرالیایی که مسئولیت ساخت فیلم 
زندگی نامه »الویس پریسلی« سلطان 
موسیقی راک اند رول را بر عهده دارد 
پنج بازیگر را برای ایفای نقش اصلی 

این فیلم در نظر گرفته است.
گلوب  گلدن  جایزه  نامزد  بازیگر  دو 
فیلم  بازیگر  الگورت«  »انسل  شامل 
»بچه راننده« و »آرون تیلور جانسون« 
شبانه«  »حیوانات  فیلم  بازیگر 
در  بازی  برای  گزینه های  مهمترین 
نقش »الویس پرییلی« در این فیلم 

زندگی نامه هستند.
»مایلز تلر« که پیش از این در فیلم 
نامزد اسکار »تازیانه« بازی کرده بود و 
قرار است در فیلم جدید »تاپ گان« 

نیز مقابل دوربین برود به همراه دو 
خواننده به نام های »هری استایلز« و 
»آستین باتلر« دیگر گزینه های بازی 
در نقش »الویس پریسلی« محسوب 

می شوند.
هنکس«  »تام  حضور  این  از  پیش 
بازیگر برنده اسکار آمریکایی برای بازی 
در نقش »تام پارکر« مدیر برنامه های 
وی  و  است  شده  قطعی  »الویس« 
تاکنون تنها بازیگری است که به طور 
قطعی قرارداد بازی در این فیلم را امضا 

کرده است.
 -۱9۷۷( پریسلی«  آرون  »الویس 
۱9۳۵( خواننده و هنرپیشه آمریکایی 
شخصیت ها  موفق ترین  از  یکی  و 

در هنر معاصر و موسیقی آمریکای 
قرن بیستم بود. مرگ او در سن ۴۲ 
سالگی به محبوبیتش بین هوادارانش 
افزود. او در دوران شکوفا شدن سبک 
»راک اند رول« به ویژه در نیمه دوم 
دهه ۱9۵۰ بر آن حکمرانی می کرد، 
چنان که به »سلطان راک اند رول« 
مشهور شد. »پریسلی« از سال ۱9۵۶ 
به بعد، با اجرای ۴۵ ترانه که از هر 
میلیون  یک  از  بیش  آن ها  از  کدام 
همچنین  و  رفت  فروش  به  نسخه 
بازی در ۳۳ فیلم سینمایی و حضور 
در برنامه های تلویزیونی و کنسرت ها، 
را  رکوردشکنی  اقتصادی  موفقیت 

کسب کرد.

گزینه هایی برای »الویس پریسلی« در سينما؛

از »الگورت« تا »جانسون«؛ خبری از نواب صفوی نيست!
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7 ورزشی

اجراییه  و  دادنامه  و  پرونده کلاسه 9۷۵۶۰۵  به موجب 
صادره از شعبه پانزدهم دادگاه عمومی کرج . له: علی اصغر 
عباسی ، علیه: میکائیل منیری چرمخوران محکوم علیه 
محکوم است به پرداخت مبلغ 99۶/۸۷۶/۴۳۷ ریال بعنوان 
محکوم به و مبلغ۵9/۸۴۳/۸۲۲  ریال نیم عشر دولتی. با 
توجه به اینکه اجراییه به محکوم علیه ابلاغ گردیده و در 
مهلت مقرر نسبت به اجرای حکم اقدام ننموده است بنا به 
معرفی پلاک ثبتی ۲۳۵۴۸ فرعی از ۱۶۲ اصلی از سوی 
ثالث آقای اباذر منیری و به منظور استیفای محکوم به 
و هزینه های اجرایی ۴/۵ سهم مشاع از یکصد سهم از 
شش دانگ پلاک ثبتی ۱۶۲/۲۳۵۴۸ متعلق به ثالث آقای 
اباذر منیری از سوی این اجرا توقیف و توسط کارشناس 
رسمی دادگستری کرج به شرح ذیل توصیف و ارزیابی 
شده و مقرر گردیده در مورخ 9۸/۴/۳۰ از ساعت 9 الی 
۱۰ در محل اجرای احکام مدنی کرج از طریق مزایده به 
فروش برسد. مزایده از قیمت ۳۱۲/۵۰۰/۰۰۰ ریال برای 
۱/۲۵سهم مشاع از یکصد سهم مشاع از شش دانگ پلاک 
ثبتی ۱۶۲/۲۳۵۴۸طبق نظریه کارشناسی شروع می شود 
و به هر شخص حقیقی و حقوقی که بالاترین قیمت را 
پیشنهاد نماید فروخته خواهد شد . ده درصد وجه مزایده 
في المجلس بصورت وجه نقد یا چک بانکی تضمینی از 
خریدار اخذ و الباقی ظرف یک ماه از وی وصول و پس از 

انجام مراحل قانونی و صدور حکم تملیک مورد مزایده بنام 
خریدار منتقل خواهد شد. در صورتی که در مهلت مقرر 
خریدار وجه مزایده را پرداخت ننماید سپرده وی پس از 
کسر هزینه های مزایده به نفع دولت ضبط و مزایده تجدید 
می گردد. کلیه هزینه های نقل و انتقال بعهده محکوم 
علیه است که از محل فروش پرداخت خواهد شد، طرفین 
می توانند ظرف مدت یک هفته از تاریخ مزایده نسبت 
به نحوه انجام مزایده اعتراض نمایند که در اینصورت تا 
رسیدگی به اعتراض از سوی دادگاه مورد مزایده به نام 
خریدار منتقل نخواهد شد . ضمنا طالبین به شرکت در 
مزایده می توانند ظرف ۵ روز قبل از مزایده با اطلاع از مال 
مورد مزایده بازدید نمایند. مال مورد مزایده و بهای آن طبق 

نظر کارشناس بدین شرح است .
احتراما در پی اجرای قرار کارشناس ارزیابی ملک پلاک 
اباذر  آقای  ملکی  فرعی  و  اصلی    ۱۶۲/۲۳۵۴۸ ثبتی 
منیری چرمخوران اینجانب سید محمد علی مجتهد زاده 
کارشناس منتخب در معیت مالک به محل ملک تعرفه 
شده به آدرس کرج بلوار امام زاده حسن روبروی صندوق 
المهدی )عج( پلاک ۷۱۲ مراجعه  نموده ذیلا نظریه خود و 
نتیجه مشاهدات و معااینات خود را انشاء و اعلام می نمایم:
جلد  یک  دارای  شده  تعرفه  ملک  ثبتی:  موضوع 
دفترالکترونیکی  شماره  به  برگی  تک  مالکیت  سند 

 ۲۳۳۲۶۳ چاپی  شماره  و   ۱۳9۵۲۰۳۳۱۰۰9۰۱9۷۶۶
سند  موجب  به  سطحی  انتقال  بوده   ۱۳9۵/۸/۸ مورخ 
۳۲۷۶۰- ۱۳۸۳/۲/۱9 نوعیت تجاری مسکونی به مساحت 
 ۲۳۵۴۸ فرعی  پلاک  شماره  به  مربع  متر    ۲۱۳/۱۷
فرعی از ۱۶۲ اصلی قطعه ۲ تفکیکی به نام اباذر منیری 
چرمخوران فرزند محمدعلی شماره شناسنامه ۲ کد ملی 
۱۷۱9۶9۷۰۲۷ صادره از بستان آباد متولد ۱۳۲۶ صادر 

شده است.
نظريه ارزيابی کارشناسی :  ملک تعرفه شده با تطبیق 
یو تی ام مطابقت داده شد و منطبق است که مجموعا ۶ 
طبقه بوده بشرح ذیل : طبقه همکف بر خیابان دارای ۲ 
واحد تجاری است به ساختمان تقریبی ۴۰ متر مربع با 
بالکن ۳۰ متری و ۲۸ متر مربع با بالکن که مغازه اول تحت 
اجاره مستاجر بوده با مبلغ ۴۰ میلیون تومان رهن و ۶/۵ 
میلیون تومان اجاره ماهیانه و مغازه دوم سرقفلی آن به 
شخص ثالث واگذار شده است و پشت تجاری ها یک واحد 
مسکونی به مساحت تقریبی ۷۰ متر مربعی است طبق 
زیرزمینی به مساحت ۱۴۵ مترمربع که در حال حاضر 
بصورت کافی شاپ و رستوران سنتی بوده که توسط مالک 
به غیر به اجاره داده شده با مبلغ ۵۰ میلیون تومان رهن 
و ۴/۷۰۰/۰۰۰  تومان )چهل و هفت میلیون ریال( اجاره 
ماهیانه طبقات اول تا چهارم بصورت مسکونی است که ۳ 

واحد آن به غیر واگذاری و واحد طبقه ۵ در ید تصرفی 
مالک )آقای اباذر منیری چرمخوران می باشد(  به مساحت 
تقریبی ۱۵۰ متر مربع ملک مزبور دارای آب و برق و گاز و 
تلفن و دارای آسانسور نمای ساختمان سنگ و راه پله در 
همکف و نصف دیوار سنگ و الباقی گچ و رنگ آمیزی است 
ملک از سمت شرق به بلوار امامزاده حسن و از سمت غرب 

به خیابان ۱۲ متری محدود است.
فارغ از هر گونه محدودیت و ممنوعیت و صحت و اصالات 
اسناد و مدارک ابرازی و نقل و انتقال احتمالی قبلی یا بعدی 
طبق تعرفه مالک موارد ملاحظه شده و عدم تفکیک پلاک 
ثبتی فوق و سایر عوامل موثر در کارشناسی و عدم صدور 
پایان کار ملک فوق مجموعا به مبلغ ۲۵/۰۰۰/۰۰۰/۰۰۰ 
ریال معادل دو میلیارد و پانصد میلیون تومان برآورد و 
ارزیابی و اعلام می گردد و نسبت به تجاری به عنوان خبره 
اعلام نظر می گردد اعلام نظر فوق نسبت به مسکونی طبقه 
۵ و زیر زمین و تجاری ۴۰ متری طبقه همکف است. محمد 
علی مجتهدزاده که در ید ملاک می باشد به شرح مندرج 
در گزارش. ضمنا در روز مزایده صرفا ۱/۲۵ سهم مشاع از 
۱۰۰ سهم مشاع از شش دانگ پلاک ثبتی فوق الذکر به 

قیمت پایه ۳۱۲/۵۰۰/۰۰۰ ریال فروخته خواهد شد.
98/8637/ف

دادورز اجرای احکام مدنی کرج - اعظمی

آگهی مزایده اموال غیر منقول -  نوبت دوم

سال ها بود چنین حکم جامع و 
محکمی به کسی داده نشده بود. 
رسول  ریاست  زمان  در  خصوصا 
خادم بر فدراسیون کشتی، تقریبا 
هیچ کدام از چهره های شاخص 
کشتی چنین مسئولیتی نگرفته 
فدراسیون  سرپرست  بودند.اما 
مدیریت  داده  تشخیص  کشتی 
تمام رده های سنی کشتی را به 

محسن کاوه بسپارد.
به سخن دیگر مردی که طی چند 
سال گذشته از سوی فدراسیون 
خادم به نوعی بایکوت شده بود به 
تشخیص بهروز نعمتی مسئولیت 
است.  گرفته  برعهده  را  مهمی 
هر  مدیریت  داشت  عادت  خادم 
یک یا دو رده سنی را به یک نفر 
واگذار کند.روشی که چهره هایی 
این دایره  چون محسن کاوه در 
محدود نیز نمی گنجیدند. اکنون 
اما این مربی با تجربه مسئولیت 
خطیری را بر عهده گرفته است. 
او خود می گوید درگام اول تمام 
تلاش خود را معطوف به این امر 
مهم خواهم کرد تا در در جمع 
ملی  های  تیم  فنی  های  کادر 
ایجاد  بیشتری  همدلی  و  وفاق 

کنم.
این دیدگاه مرد کهنه کار عرصه 
مربیگری و کشتی گویای آن است 
که در میان کادر های فنی رده 
های سنی مختلف صلح و صفای 
توجه  با  نیست.او  برخوردار  لازم 
به شناختی که از فضا و شرایط 
داردو نیز به سبب دوستی با اغلب 

های  رده  ملی  های  تیم  مربیان 
سنی مختلف، تلاش دارد در گام 
اول ارتباط و نزدیکی بیشتری در 
میان مربیان رده های سنی ایجاد 
کند این مهم  از لوازم  شناخت 
نیروها و توانمندی کشتی گیران 
رده  بین  صمیمانه  ارتباط  است. 
های مختلف خصوصا کادر فنی 
کرد.  خواهد  یاری  را  ما  آنان  
بالایی  اختیارات  از  اگرچه  کاوه 
تا  دارد  را  حق  این  و  برخوردار 
مربیان  نصب  و  عزل  پیشنهاد 
سرپرست  به  را  ملی  های  تیم 
قطع  بطور  اما  بدهد  فدراسیون 
او تا پس از مسابقات جهانی رده 
های سنی مختلف به چنین امری 
از  اما پس  مبادرت نخواهد کرد. 
آن را نمی توان تضمین کرد. به 
هر حال اکنون این مربی  پرتلاش 
و توانمند کشتی پس از ۷ سال 
با توپ  تیم های ملی   از  دوری 

پر وارد گود شده تا به همراه کادر 
های فنی طرح تازه ای بیفکند.

ملی  های  تیم  پیشین  مربی 
کشتی آزاد جوانان و بزرگسالان 
که طی سال های گذشته تقریبا 
در هیچ یک از معادلات مسئولین 
وقت فدراسیون جایی نداشت به 
میدان آمده تا مانع فرسایش بیش 
از حد تیم های ملی شود.وی از 
معدود مربیان شاخص و توانمند 
کشتی کشور است که تحت هیچ 
از کنار این ورزش دور  شرایطی 
نبوده است. او چه، زمانی که در 
ملی مسئولیت داشت  تیم های 
و چه به هنگامی که بیرون گود 
فدراسیون بود، به مربیگری خود 
در باشگاه ادامه داده و تا به امروز 
یک لحظه در مسئولیتی که دارد 
کوتاهی نکرده است. کج سلیقگی 
و کم لطفی های تصمیم گیران 
این  هرگز  گذشته  فدراسیون 

امکان را فراهم نکرد تا با چهره 
چون  توانمندی  و  کاربلد  های 
که  همانطور  بیایند.  کنار  کاوه 
مربیان،  قهرمانان،  از  بسیاری  با 
منتقد  کارشناسان  و  داوران 
کنار نیامدند. چگونه است بهروز 
نعمتی در طول کمتر از یک ماه 
باید  که  رسید  حقیقت  این  به 
کاوه و امثال او در جایگاه واقعی 
خود قرار گیرند اما آنان که ادعای 
نبوع بیکران داشتند درنیافتند که 
باید سهمی نیز برای زحمتکشان 
از  واقعی کشتی درنظر گرفته و 
توان و تجربه ایشان بهره ببرند؟ 

تحولات  راستای  در  روی  به هر 
و در آستانه  پرشتاب فدراسیون 
انتخابات ورزش اول، محسن کاوه 
نیز وارد گود شد تا گوشه کار را 
بگیرد. این در حالی است که او 
بهتر از هرکسی می داند  اوضاع 
کشتی آزاد در حال حاضر چندان 

روبراه نیست. به همین دلیل طی 
مصاحبه ای که بعد از مسابقات 
مهم  این  به  داد  انجام  انتخابی 
اشاره کرد که اوضاع کشتی آزاد 
در  وی  نیست.  مطلوب  چندان 
جای دیگر زمانی ۳- ۴ ساله را 
رشته  این  کردن  روزآمد  برای 
با  بود.  کرده  تعیین  آور  مدال 
تمام این احوال اکنون  این مربی 
چشیده  گرم  و  سرد  و  باسابقه 
در جایگاهی قرار گرفته که باید 
سنی  های  رده  تمام  مقدرات 
داشته  نظر  زیر  را  آزاد  کشتی 
باشد.امری خطیر و پر اهمیت که 
نیاز به حضور تمام وقت وی در 

مصدر کار دارد. 
هم  و  کاوه  محسن  هم  اکنون 
سنگین  مسئولیت  که  کسی 
کشتی  ملی  های  تیم  مدیریت 
آزاد را بر دوش وی نهاده خوب 
می دانند برای موفقیت در مسیر 

پیش رو و رسیدن به افق روشن، 
اقدامات  و  بسیاری   کارهای 
شگرفی در میان است. این مهم 
براحتی میسر نمی شود جز آنکه 
هزینه های لازم پرداخت گردد، 
نباشد  میان  در  خاطری  دغدغه 
و با رفت و آمد مسئولین شیرازه 

کار از هم نگسلد.
جاری  تیرماه   ۲۶ دید  باید 
رقم  چگونه  امتخابات  سرنوشت 
خواهد خورد و شاهین اقبال بر 
نشست.  خواهد  کسی  چه  شانه 
بی تردید اگر فردی چون علیرضا 
کند  برتن  ریاست  ردای  دبیر 
موقعیت کاوه مستحکم تر خواهد 
نیز در صورت  دیگرنامزدها  شد. 
امکان  ریاست  کرسی  کسب 
جابه جایی کاوه را در کوتاه مدت 
نخواهند داشت حال باید دید در 
تدبیر کرده و  نهایت روزگار چه 

اوضاع چگونه پیش خواهد رفت.

سکان هدایت تیم های ملی کشتی در دستان کاوه

محمدرضا کاظمی
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محمدحسین سیفی

وقتی »مارادونا« در جام جهانی ۱9۸۶ 
مکزیک توپ را با دست توی دروازه 
آن انگلستان افسانه ای کرد، از فردای 
آن روز همه به آن گل گفتند »دست 
خدا« و مارادونا به عنوان یک جنگجویی 
که انتقام جزایر فارکلند را توی زمین 
فوتبال از انگلستان برای آرژانتین می 
گرفت، شناخته شد دقیقا مانند یک 
»آیکون« یا »نماد«. نمادی از قدرت و 
پیروزی که اگر آن گل پذیرفته نمی شد 
معلوم نبود چه زمان دیگری ممکن بود 
برای »آرژانتین« و البته خود »مارادونا« 
در مقابل »تاچر«، سیاستمدار زبده و 
البته حیله گر انگلیسی ها به ارمغان 
بیاید. اما حالا حتی یک نوجوان فوتبال 
دوستی که شاید آن زمان به دنیا هم 
نیامده بود، می داند که »دست خدا« 
چیست و »مارادونا« چه بلایی بر سر آن 
انگلستان افسانه ای که » گری لینه کر« 
را در ترکیب خود می دید، آورده است.

مبدا اشتاباهات داوری تاریخ قطعا این 
که  چقدر  هر  اما  است  نبوده  دیدار 

جلوتر آمدیم از مکزیک عبور کردیم، 
اشتباهات داوری هم رنگ و بوی تبانی 
و پول های کثیفی گرفت که یک تیم 
»قربانی«  مسابقه  زمین  در  رسما  را 
می کردند اما با این وجود آب از آب 
تکان نمی خورد. به یاد بیاورید دیدار 
»ایتالیا« مقابل »کره جنوبی« در جام 
جهانی ۲۰۰۲ را جایی که اگر به جای 
می  زمین  روی  »گلبرگ«  یک  داور 
آن  برای  بهتری  قضاوت  گذاشتید، 
مشت  شاید  و  داد  می  ارائه  مسابقه 
تصمیم  هر  از  بعد  »تراپاتونی«  های 
مضحک داور، به سقف نیمکت ذخیره 
های ایتالیا نمی خورد. با این وجود این 
بازی و خیلی بازی های دیگر که »یک 
انسان« به عنوان »داور« در آن ها نقش 
از  برگی  به عنوان  پر رنگی داشتند، 
ثبت  فوتبال  تاریخ  ماندگار  خاطرات 
شده اند و هیچ »تکنولوژی« ئی نمی 
تواند فصل جذاب اشتباهات داوری را 

از دفتر فوتبال جدا کند.
خدا«،  »دست  بدون  فوتبال  قطعا   
»خجالت فوتبال«، »گل سالم لمپارد«، 
پنالتی های گرفته نشده برای چلسی 
و  اروپا  های  باشگاه  نهایی  نیمه  در 
خیلی مثال های دیگر انگار یک چیزی 
کم دارد. یک »آدرنالین« خالص که 
هواداران تیم ضربه دیده را روی پایشان 
بند نمی کند تا حقشان را از داور و البته 
حریف چموش خود پس بگیرند و یک 

»فرار به جلو« تمام عیار از تیم سود 
برنده تا خودش را پشت نتیجه مسابقه 
پنهان کند و طوری رفتار کند که انگار 
آب از آب تکان نخورده است یا به قول 
معروف »نه خانی آمده است و نه خانی 

رفته است.«
با این همه اما، فوتبال روز دنیا قصد دارد 
که این چاشنی جذابیت را از فوتبال 
حذف کند و به آن »عدالت« تزریق 
کند. فوتبال بدون اشتباهات داوری را 
تصور کنید ؛ آیندگان درباره فوتبال 
درباره  گفت؟  خواهند  چه  ما  امروز 
کدام »دست خدا« ها و کدام »خجالت 
چه  کنند؟  می  ها صحبت  فوتبال« 
کسی قرار است آدم بد داستان فوتبال 
از  باشد وقتی هیچ چیز قرار نیست 
چشم قاضی ها دور بماند؟ چه کسی 
زیر  و  کند  تمارض  کند  می  جرئت 
زیرکی مانند »سرخیو بوتسکتس« در 
دیدار مقابل اینترمیلان، داور را ببیند 
آیا  و  است  گرفته  تصمیمی  که چه 
شیطنتش جواب داده یا خیر؟ عدالت 
قطعا خوب است اما به چه قیمتی؟ به 
قیمت مکانیکی شدن فوتبال؟ ورزشی 
که واقعا ساده است و تمام جذابیتش 

در همین سادگی است !
ایران هم قرار است تکنولوژی  ظاهرا 
»کمک داور ویدئویی« را بزودی وارد 
لیگ برتر کند. خیال می کردیم اگر قرار 
است دو لیگ در دنیا سر عقل باشند 

و با این تکنولوژی جذابیت فوتبال را 
کم نکنند، یکیش ایران است اما خیلی 
زود این رویای ما هم دارد به فراموشی 
سپرده می شود و از فصل آینده احتمالا 
به طور کامل تمامی بازی ها زیر پوشش 
این تکنولوژی بی رحم باشد. اتفاقی که 
اگر بیفتد قطعا مزایای خاص خودش 
را دارد و می تواند کمک حال قضاوت 
های ناامید کننده داوران ایرانی باشد 
اما واقعا دلتان می آید یک روز حمله 
های مربیان ایرانی به داوران را پس از 
شکست تیم هایشان از دست بدهید؟ 
دیگر داشتیم عادت می کردیم به اینکه 
هر تیمی باخت، در کنفرانس مطبوعاتی 
ها  تیم  علمکرد  از  جای صحبت  به 
داوری  نحوه  و  ضعیف  داوری  راجب 
صحیح صحنه های بازی صحبت کنیم.
است که  این  دارد،  چیزی که وجود 
»کمک داور ویدئویی« قطعا نمی تواند 
عدالت را در فوتبال به طور کامل به 
نمایش بگذارد و اشتباهات داوری را به 
صفر برساند ؛ چه در ایران و چه در دنیا 
. بالاخره صحنه هایی در فوتبال وجود 
دارند که کاملا سلیقه ایست و بعضی 
داوران یک صحنه را پنالتی تشخیص 
می دهند و برخی دیگر نمی دهند. 
در ایران هم قطعا اینگونه نخواهد بود 
که داوری ها در تمام مسابقات عادلانه 
باشد و باز هم صحنه هایی وجود خواهد 
داشت که داد برخی  تیم ها را بلند کند.

تاريخ فوتبال پس از »وی ای آر« ؛

آیندگان از فوتبال امروز سیراب نخواهند شد 

کلاني، زادمهر، خوردبین، مايلي کهن و...
دارايي پرسپولیس براي

هیات مديره!
مدیره  هیات  اعضاي  اینکه 
با  نماید  تصور  پرسپولیس 
فشار  از  کالدرون  استخدام 
رهایي  برکناري  براي  وارده 
و  بزرگ  بس  اشتباهي  یافته، 

نابخشودني است!
اعضاي غیر فوتبالي هیات مدیره 
پرسپولیس که نگراني و اعتراض سرمایه هاي این باشگاه را 

موجب شدند باید بروند.
وزیر ورزش بعنوان رئیس مجمع باشگاه باید معیار انتخاب 

اعضاي هیات مدیره این باشگاه را شفاف اعلام کند.
در گذشته همواره افراد سیاسي و ایضا اقتصادي انتخاب 
مي شدند که هیچ آورده اي هم نداشتند! )مثل بعضي افراد 

کنوني(
اما اگر باور درستي به حوزه مدیریت منابع انساني وجود داشته 
باشد با رویکرد حسابداري نیروي کار، پرسپولیس مجموعه اي 
از دارایي ثابت در اختیار دارد که معلوم نیست چرا از وجود آن 

ها استفاده نمي شود؟
حسین کلاني نیاز به معرفي ندارد، همانطور که دکتر 
زادمهر و محمد مایلي کهن به عنوان تحصیلکرده هاي 
فوتبال ما از افراد موجه و قابل احترام به شمار مي آیند. 
در مورد محمود خان خوردبین هم چه شاخصي با اهمیت 
تر از اینکه قریب نیم قرن باعشق خدمت گذار واقعي این 

مجموعه بوده!؟
آیا شایسته و عقلایي است چنین دارایي درپرسپولیس 
که تعدادشان هم کم نیست و هریک به عنوان یک برند 
قادرند در حوزه هاي  )که  کاریزماتیک  البته مردان  و 
مختلف نقش آفرین باشند( خانه نشین باشند )!( اما عده 
اي که فاقد دانش مدیریتي هستند و ساختار پرسپولیس 
را نمي شناسند بر مسند هیات مدیره این باشگاه حضور 

داشته باشند؟
راستاي  در  و  تر  آگاهانه  قدري  لطفا  فر!  آقاي سلطاني 
نظام شایسته سالاري به انتخاب هیات مدیره پرسپولیس 
مبادرت نمایید. دوره جناح بازي و رفیق بازي و ژن خوب 

تمام شد...

قلندر

مارک ویلموتس مدت زیادی نیست که در 
فوتبال کشورمان حضور یافته است. او دوره 
همکاری  خود را از چند هفته قبل با فوتبال 
ملی ایران آغاز کرد. اما با حرف  های که به زبان 
می آورد، به نظر می رسد به شناخت خوبی از 

کشورمان رسیده است.
وی ابتدا در مورد  نحوه آشنایی با فوتبال ایران 
عنوان کرد: ابتدا کمی مردد بودم و تا حدی 
احتیاط کردم. اما آنها تلاش زیادی کردند که 
مرا جذب کنند. رئیس فدراسیون به بلژیک 

آمد تا مذاکره کنیم و بعد من ۳ روز به تهران 
رفتم تا امکانات آنجا را از نزدیک ببینم. وقتی 
به آنجا رفتم، دهانم از تعجب بازماند. چون آنجا 
ورزشگاهی صدهزار نفری، زمین چمنی خوب 
مثل میز بیلیارد و یک مرکز ورزشی درجه 

یک وجود داشت.
وی ادامه داد: در گذشته کارلوس کی روش، 
سرمربی سابق ایران به نتایج خوبی رسیده 
بود. ایران با او همواره به جام جهانی رفته 
را  ایران  که  می خواستند  مرا  آنها  اما  بود. 

مثل بلژیک تیمی قابل رقابت با بزرگان مثل 
بلژیک کنم. از طرفی حس می کردند که 
سبک بازی کی روش به قدر کافی هجومی 

نبوده است.
وی در مورد استعدادهای موجود در فوتبال 
کشورمان عنوان کرد: در اینجا پدیده جوان 
زیاد است. اینجا دروازه بانی دارم که هیچکس 
او را نمی شناسد اما قادر است در تیمی درجه 
یک در اروپا بازی کند. همینطور مهاجمی ۱۸ 
ساله دارم که اجازه دادم اولین حضورش را در 

تیم ملی جشن بگیرد. او با تیم زیر ۱۷ ساله ها 
دومرتبه مقابل آلمان گلزن کرده بود 

ویلموتس در ادامه در مورد نکته های دیگری 
مورد  در  نمونه  عنوان  به  کرد.  صحبت 
تفاوت فرهنگ ها عنوان کرد: دوست دارم با 
فرهنگ ها و کشورهای جدیدی آشنا شوم. 
کنجکاو هستم و قبلا هم در اروپا و آفریقا 
کار کرده ام. حالا هم تلاش می کنم آسیا را 
بشناسم. درست است اینجا خانم ها با روسری 
در خیابان رفت و آمد می کنند .همینطور 

آقایان و خانم در سواحل دریا،  در منطقه های 
مخصوص خود هستند.اما این، فرهنگ اینجا 

است و همه آن را رعایت می کنند.

ویلموتس، سرمربی تيم ملی:  با دیدن امکانات دهانم از تعجب باز ماند

مجید  سعیدی


